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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  27/05/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

            2) Υπουργό Επικρατείας (κ. Γεραπετρίτης) 

            3) Υπουργό Οικονομικών 

 

ΘΕΜΑ:  « Υπόνοιες για κυβερνητικά ρουσφέτια στη ΔΕΔΔΗΕ» 
 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Σύμφωνα με το από 20/05/2022 δημοσίευμα1 της ιστοσελίδας 

«dimokratia.gr»  σύμφωνα με τους υπαλλήλους του ΔΕΔΔΗΕ,  τη θέση 

του Διευθυντή του κλάδου Περιβάλλοντος, Αδειοδοτήσεων και 

Κλιματικής Αλλαγής στον ΔΕΔΔΗΕ αναλαμβάνει σύζυγος  Ιδιοκτήτη 

γνωστής εταιρίας δημοσκοπήσεων, η οποία εντελώς τυχαίως καταγράφει 

δημοσκοπικά, συνεχείς νίκες της Κυβέρνησης του επιτελικού κράτους.  

 

Για την κάλυψη μάλιστα της άνω θέσης έπρεπε να γίνουν και οι 

απαραίτητες τροποποιήσεις στον αρμόδιο τομέα. Ο τομέας 

Περιβάλλοντος, Αδειοδοτήσεων και Κλιματικής Αλλαγής, όπως ήταν ο 

τίτλος του μέχρι πρότινος, είχε δύο άτομα.  

 

Ωστόσο, ο ίδιος τομέας, με τον ίδιο αριθμό ατόμων,  φέρεται να 

αναβαθμίστηκε σε κλάδο (!), ώστε να  δημιουργηθεί ανάγκη ύπαρξης 

Κλαδάρχη.  Βέβαια, για να δικαιολογηθεί η ύπαρξη Κλαδάρχη, ο άνω 

τομέας διαιρέθηκε σε δυο τομείς, ήτοι τον Τομέα Περιβάλλοντος και 

Αδειοδοτήσεων και τον Τομέα Ανθεκτικότητας και Προσαρμογής στην 

Κλιματική Αλλαγή. 

 

 
1 https://www.dimokratia.gr/politiki/546132/roysfetia-polyteleias-se-dei-kai-deddie/  

https://www.dimokratia.gr/politiki/546132/roysfetia-polyteleias-se-dei-kai-deddie/
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Σημειωτέον εστί ότι στον πρώτο τομέα τοποθετήθηκαν δύο υπάλληλοι,  

ενώ στον δεύτερο δεν έχει τοποθετηθεί ακόμη κανένας (!), παρά το 

γεγονός ότι έχει ανατεθεί  σε εξωτερικό γραφείο να  παρουσιάσει μελέτη 

για το πώς θα μπορεί ο εν λόγω τομέας να λειτουργήσει καλύτερα.  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Επιβεβαιώνετε την εγκυρότητα της άνω δημοσίευσης, όπως άλλωστε 

μετεφέρθη από υπάλληλους του ΔΕΔΔΗΕ που εργάζονται στο ίδιο 

κτήριο; 

2) Υπήρξε προκήρυξη για τη δημιουργία της άνω θέσης στη ΔΕΔΔΗΕ;  

3) Για ποιο λόγο ο τομέας μετατράπηκε σε Κλάδο και ποιος είναι  ο 

μηνιαίος μισθός της θέσης του Κλαδάρχη; 

4) Ποια είναι τα αντικειμενικά κριτήρια κάλυψης της θέσης του Κλαδάρχη 

και ποια εξ αυτών πληρούνται από τον νεοπροσληφθέντα; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




